

May 5, 2011

Le 5 mai 2011

Coram: LeBel, Deschamps and Charron JJ.

Coram : Les juges LeBel, Deschamps et
Charron

BETWEEN:

ENTRE :

Smadar Dahan

Smadar Dahan

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

David Delderfield

David Delderfield

Respondent

Intimé

AND BETWEEN:

ET ENTRE :

Smadar Dahan

Smadar Dahan

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Claude Pelletier, TCRI - Table de
concertation des organismes au service des
personnes réfugiées et immigrantes et
Barreau du Québec

Claude Pelletier, TCRI - Table de
concertation des organismes au service des
personnes réfugiées et immigrantes and
Barreau du Québec

Respondents

Intimés

AND:

ET :

Smadar Dahan

Smadar Dahan

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Harvey Toulch

Harvey Toulch

Respondent

Intimé

AND:

ET :

Smadar Dahan

Smadar Dahan

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

David Delderfield, Harvey Toulch

David Delderfield, Harvey Toulch

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve the application for leave to appeal is granted in respect to the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Numbers 500-09-019394-097 and 500-09-019661-099, 2010 QCCA 1982, dated November 3, 2010. The motion to serve and file is dismissed in respect of the judgments of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Numbers 500-09-018331-082 and 500-09-020160-099, 2008 QCCA 1905 and 2009 QCCA 2454, dated October 6, 2008, and December 14, 2009. The motion to appoint counsel is dismissed. All other ancillary motions are granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec dated November 3, 2010, is dismissed with costs to the respondent Barreau du Québec.

La requête en prorogation du délai de signification de la demande d'autorisation d'appel est accueillie en ce qui concerne l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéros 500-09-019394-097 et 500-09-019661-099, 2010 QCCA 1982, daté du 3 novembre 2010. La requête pour signifier et déposer est rejetée en ce qui concerne les arrêts de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéros 500-09-018331-082 et 500-09-020160-099, 2008 QCCA 1905 et 2009 QCCA 2454, datés du 6 octobre 2008 et 14 décembre 2009. La requête pour nomination d'un avocat est rejetée. Toutes les autres requêtes accessoires sont accueillies. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec daté du 3 novembre 2010 est rejetée avec dépens en faveur de l'intimé Barreau du Québec.

J.S.C.C.
J.C.S.C.